
 

 

 
 
Huddinge kommun 
Kommunfullmäktige 
2017-04-24 
 
  ENKEL FRÅGA 
 
Ställd till äldreomsorgsnämndens ordförande Eva Carlsson-Paulsén (M)  
I Huddinge kommun finns tre servicehus; Serenaden, Sjödalen och Stuvstagården. 
Servicehusen är en boendeform som på många sätt gynnar de äldre som bor där. 
Bland annat finns sjuksköterskeverksamhet inkluderad i servicehusens åtaganden 
gentemot sina boenden, vilket för många äldre är en stor trygghet i vardagen. Men 
den stora trygghet som boende på servicehus innebär är tyvärr i gungning för de 
boende på servicehusen i Huddinge. Husen är i behov av renoveringar och säkrande 
av trygga utrymningsvägar men besluten i äldreomsorgsnämnden drar ut på tiden. 
Kommunen har stoppat nyinflyttningen till samtliga kommunens servicehus. I 
dagsläget står ett antal lägenheter tomma vilket medför en merkostnad för 
kommunen jämfört med om lägenheterna hade fyllts med nya boende. Vi vet att 
efterfrågan på lägenheter i servicehus är stor, även runt om i Stockholms län. Under 
tiden växer klumpen i magen på de boende. Frågorna är många; hur blir det om 
servicehusen omvandlas till någon annan boendeform? Varför får jag inga nya 
grannar? Vad ska hända med mig? 
 
Vår fråga till dig är 
Hur länge ska de boende på servicehusen i Huddinge tvingas leva i ovisshet och hur 
ser du på framtiden för servicehusen i Huddinge? 
 
Nujin Alacabek, kommunalråd   
Vänsterpartiet   


